

[Text]

Mr. McCleave: If the federal authority and the provincial authority reach agreement, would it be the intention of the federal authority to pay the entire cost, which undoubtedly is now beyond \$15 million because of inflation? Would it be the federal intention to pay all that and have a complete site there?

Mr. Brittain: The original plan called for the Department of Veterans Affairs to pay for the cost of construction of the number of beds required for veterans. The plan for the development was such that the chassis of the hospital, the main service core and so on, could look after a larger number of beds. It was considered that if the province so wished it could add on additional beds to the number that would be provided by the Department of Veterans Affairs, and that the services would be sufficient to handle those extra beds.

Mr. McCleave: Was there not an original plan to have the Canadian Pension Commission operations within the new Camp Hill complex as well?

Mr. Brittain: Yes, there was.

Mr. McCleave: Has that been changed?

Mr. Brittain: No, that has not been changed. We have not really reached the point of detailed examination of specifications for that new building.

The Chairman: Thank you.

Mr. MacLean, on a point of order.

Mr. MacLean: I think we have a quorum and I would suggest that perhaps we should, by agreement, pass the votes while we have a quorum.

The Chairman: I was going to mention that; we had one more name, Mr. McKenzie, if he wished to . . .

Mr. McKenzie: I will just be a moment.

The Chairman: Then we can call the votes.

Mr. McCleave: Am I being asked to be part of the quorum?

The Chairman: No, we have a quorum.

Mr. McCleave: Thank you.

The Chairman: All right, Mr. McKenzie; then we will get on with the votes.

Mr. McKenzie: Thank you, Mr. Chairman. Mr. Brittain, while we are on the subject of hospitals, have there been any recent negotiations in regard to the transfer of Deer Ledge Hospital to the province?

Mr. Brittain: The answer is, no, Mr. McKenzie.

Mr. McKenzie: Are you planning any meetings in the near future with the province, or is a stalemate right now?

Mr. Brittain: I would not like to characterize it as a stalemate. We have been in touch with the province, not recently at all, but we will certainly be making contact with the province again. We check in with them routinely, almost, to see if there is taste to negotiate for the transfer of any hospital; the same applies in this case. But there is nothing active there now.

[Interpretation]

M. McCleave: Si ces deux autorités en arrivent à un accord, alors, dans ce cas, est-ce que le gouvernement fédéral a l'intention d'assumer tous les coûts, coûts qui, sans aucun doute, s'établissent à l'heure actuelle à plus de 15 millions de dollars en conséquence de l'inflation? Est-ce que le gouvernement fédéral a l'intention de payer tous ces frais, en vue d'un établissement complet?

M. Brittain: A l'origine, le plan prévoyait que le ministre des Affaires des anciens combattants assumerait les frais de construction pour un certain nombre de lits destinés aux anciens combattants. Le plan d'aménagement prévoyait donc l'infrastructure de l'hôpital, les services principaux, etc., et par conséquent, un grand nombre de lits. On avait aussi envisagé que la province pourrait désirer y rajouter des lits et que même dans ce cas, les services seraient suffisants.

M. McCleave: Est-ce qu'on avait prévu que la Commission canadienne des pensions fonctionnerait aussi dans le cadre de ce nouveau complexe de Camp Hill?

M. Brittain: Oui.

M. McCleave: A-t-on changé les plans dans ce cas?

M. Brittain: Non. Nous n'en sommes pas encore à l'examen détaillé des devis de ce nouvel édifice.

Le président: Merci.

Monsieur MacLean, au sujet du Règlement.

M. MacLean: Je crois que nous avons le quorum, et si vous êtes d'accord, nous pourrions procéder à l'adoption des crédits.

Le président: J'allais en parler, mais il me restait un nom sur ma liste, M. McKenzie. Monsieur McKenzie, voulez-vous . . .

M. McKenzie: Oui, j'en ai pour peu de temps.

Le président: Puis, après, nous passerons aux crédits.

M. McCleave: Est-ce que je fais partie du quorum?

Le président: Non, nous avons le quorum.

M. McCleave: Merci.

Le président: Très bien, monsieur McKenzie; puis, nous nous occuperons des crédits.

M. McKenzie: Merci, monsieur le président. Monsieur Brittain, puisque nous touchons à ce sujet des hôpitaux, y a-t-il eu des négociations récentes pour le transfert de l'hôpital Deer Lodge à la province?

M. Brittain: Non, monsieur McKenzie.

M. McKenzie: Prévoyez-vous rencontrer prochainement la province ou est-ce qu'il y a impasse?

M. Brittain: Je ne dirais pas qu'il y a impasse, mais nous n'avons pas rencontré récemment la province et nous allons certainement nous mettre en rapport à nouveau avec elle. Nous avons l'habitude de sonder le terrain pour voir si on serait enclin au transfert d'hôpitaux, et le procédé s'applique là aussi. Pour le moment, il n'y a cependant rien qui se fasse dans ce sens.